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Or.0012.1.2.2021 
 

 

 

 

Protokół Nr 19/21 
wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Komisji 

Rozwoju Lokalnego i Budżetu oraz Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie 

w dniu 30 marca 2021 r. 
 

 

 

Wspólne posiedzenie w/w Komisji działających przy Radzie Miejskiej w Drohiczynie odbyło 

się w Miejsko Gminnym Ośrodku Kultury w Drohiczynie i trwało od godz.1000 do godz. 1234. 

 

 

Ad. l. 
 

Posiedzeniu przewodniczyła Stanisława Urbańska - Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Lokalnego i Budżetu. Prowadząca dokonała otwarcia posiedzenia, powitała wszystkich 

zebranych radnych, p. W. Borzyma - Burmistrza Drohiczyna, p. M. Rogowca - 

Przewodniczącego Rady Miejskiej i p. R. Konobrockiego, Sekretarza Gminy. 

 

Radni obecni na posiedzeniu (listy obecności w załączniku nr 1). 

 

Komisja Rewizyjna 

1. Waldemar Żero 

2. Tadeusz Niemyjski 

3. Antoni Zagubień     
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

1. Andrzej Miłkowski 

2. Radosław Sorokosz 

3. Leon Buśko 

 

Komisja Rozwoju Lokalnego i Budżetu 

1. Stanisława Urbańska   

2. Urszula Tomasik 

3. Wojciech Wojtkowski 

 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

1. Andrzej Kosiński 

2. Barbara Pogorzelska 

3.   Małgorzata Sierociuk 

4. Jan Kobus             nieobecny 

5. Józef Daniluk 
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Ad. 2. 

Przewodnicząca posiedzenia zapoznała zebranych z porządkiem wspólnych obrad Komisji, 

który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2020 r. 

4. Ocena przebiegu realizacji zadań inwestycyjnych przyjętych przez Gminę do realizacji 

za 2020 r. 

5. Opiniowanie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy na 2021 r., 

b) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029, 

c) zasad ustalania i wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży przysługujących 

radnym Rady Miejskiej w Drohiczynie, 

d) wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie Gminy Drohiczyn oraz określenia sezonu 

kąpielowego, 

e) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Drohiczyn, 

f) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w tworzonej Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej, 

g) wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej …. Sp. z 

o.o., 

h) zwolnienia z opłaty i zwrotu opłaty pobranej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, należnej 

w 2021 r., 

i) organizacji wspólnej obsługi samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy 

Drohiczyn, 

j) zmian w statucie Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drohiczynie, 

k) zwolnienia Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej w Drohiczynie z 

obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Drohiczyn. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca posiedzenia S. Urbańska poddała pod głosowanie powyższy porządek obrad: 

 za przyjęciem porządku - 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się - nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły porządek posiedzenia jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca poinformowała członków komisji o wyłożonym protokole z poprzedniego 

posiedzenia komisji w dniu 22.02.2021 r. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są uwagi do protokołu. 
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Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy protokół: 

 za przyjęciem protokołu – 14 osób, 

 przeciw - nie było, 

 wstrzymało się – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Komisje przyjęły protokół z poprzedniego posiedzenia komisji 

jednogłośnie. 

 

 

Ad. 3.  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu p. R. Konobrockiego – Sekretarza 

Gminy, w celu omówienia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2020 r. 

 

Sekretarz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Sekretarzowi za zabranie 

głosu. 

 

Ad. 4. 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu p. W. Borzyma – Burmistrza 

Drohiczyna, w celu omówienia sprawozdania z oceny przebiegu realizacji zadań 

inwestycyjnych przyjętych przez Gminę do realizacji za 2020 r. 

 

Burmistrz omówił sprawozdanie zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Pytań nie było, zatem Przewodnicząca posiedzenia podziękowała Burmistrzowi za zabranie 

głosu. 

 

Ad. 5. 

 

a) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drohiczyn na rok 

2021. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 4). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

b) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 
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Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Drohiczyn na lata 2021-2029. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 5). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

c) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zasad ustalania i wysokości diet oraz 

zwrotu kosztów podróży przysługujących radnym Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 6). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

d) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2021 na terenie 

Gminy Drohiczyn oraz określenia sezonu kąpielowego. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 7). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

e) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Drohiczyn. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 8). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

f) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w 

tworzonej Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej. 
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Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 9). 

 

Dodatkowo poinformował, że powstanie 30 - 40 mieszkań. Są 3 propozycje lokalizacji: tzw. 

„plac buraczany”, „targowica” lub tereny przy Zespole Szkół w Drohiczynie. Tworzona 

inicjatywa będzie pod nazwą „Podlasie”. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

g)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Społecznej 

Inicjatywy Mieszkaniowej …. Sp. z o.o. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 10). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

h)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zwolnienia z opłaty i zwrotu opłaty 

pobranej za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży, należnej w 2021 r. 

Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 11). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

i)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie organizacji wspólnej obsługi 

samorządowych jednostek organizacyjnych Gminy Drohiczyn. 
Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 12). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

j) 

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Sekretarza Gminy – p. R. 

Konobrockiego, odnośnie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Miejsko Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Drohiczynie. 
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Sekretarz omówił projekt uchwały (zał. nr 13). 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

k)  

 

Przewodnicząca posiedzenia poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna – p. W. 

Borzyma, odnośnie projektu uchwały w sprawie zwolnienia Gminnego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Drohiczynie z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

Gminy Drohiczyn. 

Burmistrz omówił projekt uchwały (zał. nr 14). 

 

Dodatkowo poinformował, że wypracowana przez GZGK nadwyżka zostanie przeznaczona na 

pokrycie bieżących wydatków w zakresie utrzymania wodociągu oraz okresowych napraw 

przepompowni i tłoczni ścieków. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do powyższego projektu. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

O godz. 1200 radny Sorokosz opuścił posiedzenie, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 13. 

 

Ad. 6. 

 

Radny Daniluk zapytał o ułożenie chodnika w Obniżu, z jakich funduszy będzie to 

finansowane? 

Burmistrz odpowiedział, że w ramach funduszu sołeckiego i z pieniędzy Gminnych. Trwają 

rozmowy na ten temat w Starostwie, także sprawa zostanie załatwiona. 

Kolejne pytanie również zadał radny Daniluk: czy młody rolnik może ubiegać się o umorzenie 

podatku? 

Burmistrz odpowiedział, że zależy to od sytuacji. 

Radny Rogowiec podziękował radnej Pogorzelskiej i radnemu Kosińskiemu za 

przeprowadzony przegląd miasta Drohiczyn.  

 

Radny Wojtkowski i radna Sierociuk opuścili posiedzenie, zatem liczba radnych zmniejszyła 

się do 11. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pismo, które wpłynęło z Komendy Policji 

Powiatowej w Siemiatyczach, odnośnie wsparcia finansowego zakupu samochodu, który 

będzie patrolował Gminę Drohiczyn. 

Radny Żero powiedział, że skoro nowy posterunek Policji budowany jest na Gminnej działce, 

to powinniśmy być zwolnieni z dofinansowania. 

Kolejne pismo, jakie przedstawił M. Rogowiec, dotyczyło  przedstawienia projektu uchwały 

Radzie Miejskiej w Drohiczynie oraz uzupełnienie najbliższej sesji RM o punkt dotyczący 

przyjęcia uchwały w sprawie solidarności z osobami LGBT +.  

W odpowiedzi na pismo, poinformowano, że na terenie Gminy Drohiczyn nie wystąpiły 

przypadki dyskryminacji społeczności popierającej LGBT +. W związku z tym uchwała w 
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przedstawionej sprawie nie będzie podejmowana. 

Burmistrz poinformował, że powstał zamiar zamknięcia od 1 września 2021 r. Stowarzyszenia, 

które prowadzi Szkołę Podstawową w Ostrożanach. Jeśli będą chętne dzieci na przedszkole, to 

zostanie utworzony Oddział Przedszkolny, który zostanie podciągnięty pod Szkołę 

Podstawową w Drohiczynie z lokalizacją w Ostrożanach. 

Radny Kosiński zapytał do kogo należy Kapliczka św. Jana? 

Burmistrz odpowiedział, że jest własnością Gminy. 

Przewodniczący RM M. Rogowiec zapytał, jakie działki są własnością Gminy? 

Burmistrz odpowiedział, że wykaz zostanie sporządzony i przekazany na Sesji. 

Radny Kosiński zapytał kto zajmuje się wykonaniem parkingu dla kamperów? 

Burmistrz odpowiedział, że jest to firma zewnętrzna. 

 

 

Ad. 7. 

 

Wobec wyczerpania tematów Przewodnicząca wspólnego posiedzenia komisji radna Urbańska  

zamknęła posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Przewodniczący Komisji: 

Komisji Rewizyjnej - Waldemar Żero 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Andrzej Miłkowski 

Komisji Rozwoju Lokalnego i Budżetu – Stanisława Urbańska 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych – Andrzej Kosiński 

 

 

Protokołowała: 

Marta Nielipińska 


